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Verslag studiereis weth. SEZH naar Barcelona  

 

Geachte voorzitter, 

 

Op 7-10 september 2015 heeft een delegatie van de gemeente deelgenomen aan een studiereis met de 

visserijsector aan het kustgebied tussen Girona en Barcelona. De reis vormt onderdeel van de aanpak voor 

Scheveningen Haven zoals verwoord in ‘Scheveningen haven, is en blijft haven’(RIS 281550). 

Werkbezoeken aan andere havengebieden zijn een inspiratiebron om de ontwikkelingsrichting voor 

Scheveningen Haven te voeden (uitwerking van de prioriteit ‘visserij’). 

 

De reis is georganiseerd door de visafslag (UFA – United Fish Auctions). United Fish Auctions is een 

bedrijf dat bestaat uit de visafslagen van Scheveningen, Stellendam (gemeente Goeree-Overflakkee) en 

Colijnsplaat (gemeente Noord-Beveland). Naast deze vestigingen zijn er samenwerkingsverbanden met de 

visafslagen van IJmuiden, Thyborøn en Gilleleje (beide Denemarken). De gemeente Den Haag is voor 34% 

aandeelhouder van de UFA (Goeree-Overflakkee voor 63% en Noord-Beveland voor 3%). De rol van de 

gemeente als aandeelhouder is historisch ontstaan (de visafslag was voorheen een gemeentelijk bedrijf), 

maar het ‘belang’ bestaat nog steeds. Zonder visafslag geen levendig visserijcluster op Scheveningen. 

 

Het bezoek heeft inzicht verschaft  in de mogelijkheden van het verder versterken van het viscluster in de 

haven. Het bezoek aan de visserijhaven, de visafslag, het visserijmuseum en de vismarkt van Palamos 

verschaften inzicht in het beter onder de aandacht brengen van de visserij bij een breder publiek. Naast 

deze voorzieningen bevond zich in het gebouw een plek waar groepen werden ontvangen en waar gekookt 

werd met verse en deels soms ‘vergeten’ vis (‘showcooking’). Het bezoek aan het visverwerkingsbedrijf 

‘Frime’ en de groothandelsmarkt Mercabarna in Barcelona gaf respectievelijk inzicht in de wereldwijde en 

de lokale markt waarvan de visserij deel uit maakt, maar ook in de verschillen tussen de Nederlandse en de 

Spaanse wijze van handelen. 

 

Er hebben naast - de gemeentelijke delegatie - circa 50 personen uit de visserijsector deelgenomen. Het 

ging om een breed samengesteld gezelschap van onder meer vissers, rederijen, vishandelaren, 
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visserijvertegenwoordigers en visserijonderzoekers. Mijn collega bestuurder van Goeree-Overflakkee nam 

ook deel aan de reis. Daarnaast behoorde zowel de directeur als de Raad van Commissarissen van de UFA 

tot het reisgezelschap. 

 

Tijdens de reis zijn de bestaande contacten binnen het viscluster aangehaald en zijn nieuwe contacten 

gelegd. De gesprekken tussen de bedrijfsbezoeken door leverden mij inzicht in de uitdagingen waarvoor de 

sector zich geplaatst ziet (met name op het gebied van regelgeving) en bevestigden voor mij nogmaals het 

belang van een volledig visserijcluster op Scheveningen, inclusief de veiling, de handelaren en de bedrijven 

die de sector ondersteunen. 

 

Kosten 

Mijn totale reis- en overnachtingskosten bedragen € 915,-. De totale kosten van € 2.615,- (voor mijzelf en 

twee ambtenaren) worden gedekt uit het Programma 11 Economie, Internationale Stad en Binnenstad, 

product 310.5.02 Stedelijke Economie. 

 

Met vriendelijke groet, 

de wethouder van Stedelijke Economie, Zorg en Havens, 

 

Karsten Klein 


